

家訊 – January 11, 2026

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經: 詩篇 78:4

信息: 從這代到那代 -- 年度主題系列 (2) 葡牧師

回應詩歌: 唯有基督

一月禱告指南: 從這代到那代

第一週 (1/7-1/13): 向後代傳承

我們不將這些事向他們的子孫隱瞞, 要將耶和華的美德和他的能力, 並他奇妙的作為, 述說給後代聽。

詩篇 78:4

本週團契聚會時間

1/14: 週三禱告會 7:30PM

1/16: 週五學生學者職青/葡萄園
7:30PM

1/17: 週六家庭組聚餐聚會12:30PM

家訊

1. 2026 教會主題: “從這代到那代”。將連續三周日 (1/4, 11, 18) 有系列講道及崇拜後信息的分享與應用 (主日學時間 11:15am-12:15pm), 請代禱也參加。
2. 2026 教會月曆: 在會堂外的桌子上, 歡迎大家拿取, 一家一份。
3. 每週日聚會後的茶點需要弟兄姊妹來幫忙。請大家踴躍參與, 報名表在交誼廳牆上。如有任何問題, 請聯絡Nicole 或是楊恬姊妹。

下週聯合主日 (1/18 @ 9:30AM)

講員: Peter 牧師

主席: 黃裕龍

翻譯: 李牧師

招待: 周彥君, 張乃祺



BCCC Family News - January 11, 2026

Weekly Meetings

Wed 1/14 - Prayer meeting 7:30PM
Fri 1/16 - Youth and Vineyard Jr. 7:30PM
No Bible Study for Adult
Sun 1/18 - Combined Service 9:30AM
Adult and Youth Sunday School 11:15AM

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together. Stay connected to BCCC with the Church Center App. Available in the app store and Google play store

 church center

Sermon

From Generation to Generation
-- Sermon Series (2)
Psalms 78:4

Weekly Announcements

- 2026 Church theme is “From Generation to Generation”. There will be combined service for 1/4, 11, and 18. Please join us for sermon digest during Sunday school time (11:15-12:15PM).
- 2026 Church calendar is available to be picked up. One per family.
- We need help for purchasing snacks for Sunday coffee break this upcoming year. Please sign up. If you have any questions, please contact sister Nicole and sister Tina Yang.

January Prayer Guide: From Generation to Generation

Week 1/7 - 1/13 Passing on to Next Generation

We will not hide them from their children, but tell to the coming generation the glorious deeds of the LORD, and his might, and the wonders that he has done.

Psalms 78:4

Next Sunday 1/18

(Combined Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Ferris

Chairperson: Yulong Huang

Interpreter: Pastor Lee

Ushers: Elena Dai, Daniel Ip

Mail Offerings to:

PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: [@Tithe.ly](http://Tithe.ly)

